
 

 

Referat  
Udvalg:  Idrættens Samråd 
Mødedato: Onsdag d. 19. april, 2023 
Mødestart: Kl. 18.00-21.00 
Mødested: Det nye rådhus, mødelokale 1.22 
Deltagere: Idrættens Samråd (IS) og Peter Christensen, FKC 
Idrættens Samråd: Jens, Stefan, Kim K, Jette, Peter V., Carsten og Regina 
 
Afbud fra: Jan Kryger, Ilknur, Nada og Tobias. 

 
 

Dagsorden 
1.  Velkommen 

Formanden bød velkommen og nævnte, at IS er beslutningsdygtig, som der er flere 
afbud pga. ferie m.v.  

 
2. Nyt fra Fritid & Kultur  

- Feedback fra Borgerrådsmøderne v/Signe, er glade for IS’s deltagelse 
- Lederakademiet starter til efteråret (Sept.), hvor der mangler deltagere. 

o Peter C.: Vender tilbage med deadline, så vi kan snakke med foreningerne. 
- HallMonitor er i flere tilfælde blevet slukket – uvist af hvem. 

o Anbefalingen fra IS er at forvaltningen tager fat i leverandøren, så det kan 
løses teknisk med besked til F & K eller dække afbryderne af / flytte dem. 

- Forløb for evalueringen af de 2 projekter – ”Bevæg dig for livet” + Idræts- og 
Bevægelsespolitikken i HTK. 

o IS bliver involveret. 
- Peter Vergmann spurgte ind til forløbet omkring Kunstgræsbanen i Øst, idet han 

endnu ikke har været inviteret til et møde om etableringen.  
o Det undrer IS, da der alt for ofte ved andre anlæg, har været problemer når 

brugerne ikke har været involveret. 
o IS ønsker at TFC deltager i møderne, således der undgås fejl m.m.  

▪ Peter C. tager fat i sagen og vender tilbage. 
 

3. Nyt fra formanden 
• Status Facilitetsstrategi 

o intet nyt fra Fritid & Kultur eller politikerne. 
• Status Bevægelseshus i Hedehusene 

o intet nyt fra Fritid & Kultur.  
o Kurt Scheelsbeck har svaret på en henvendelse, men det virker som om at 

processen skubbes. Jens Bjerge tager kontakt. 
• Elite- og talentudvalget 

o Peter Vergmann refererede kort fra mødet. Referat og dagsorden rundsendes 
til IS. 
▪ Gennemgang af klubbernes projekter i forbindelse med Sportshouse. 

• Bydelsforeningen i Nærheden holder møde for beboerne den 10.05.23. 
▪ Jens har været i dialog med foreningen og deltager sammen med Signe 

Abildå.  
▪ Der er en del aktivitet på FB, som foreningerne også kan benytte sig af.  
▪ En række foreninger inviteres med. 
 

4. Idrætsevent City II den 18. november.   
• Indstilling om udvidelse af arrangementet med øvrige samråd.  



 

 

• IS siger ja til projektet og kan ændres til Kultur og Idrætsevent 😊 
 

5. Temadebat – ”Erhvervslivet og Idræt”  
• Regina og Peter V. indleder temadebatten.  
• Skal IS påtage sig en lederrolle fx. I samarbejde med Byrådet, IS og Erhvervsrådet. 
• Sponsorkonsultent? Ingen succes i TFC 
• IS tilbyder gerne foreningerne hjælp med et samarbejde med Erhvervslivet i HTK, 

som fx. Sponsorater, reklameskilte til anlæg, Anlæg med sponsornavn. 
• IS tager ikke selvstændigt initiativ til at starte noget op omring Erhvervslivet, men 

vil være opmærksom når der opstår muligheder. 
• Men aktiviteterne skal være forankret i foreningerne. 
 

6. Timefordeling – afgørelse af uoverensstemmelser. 
• Der er 2 sager som forelægges af Peter Christensen.  
• Indsigelse fra FH Badmintons timer i Læringshuset.  

• De tilbudte timer i Læringshuset mandag ser fornuftigt ud og tildeles sammen 
med Fløng Hallen og Hedehushallen onsdag fra kl. 16-22. 

• IS og Fritid & Kultur er opmærksom på opstregning og adgangsforhold.  
• FH Badminton kan evt. anvende timer i Charlottehallen mandag. 
• Læringshuset er kommunens nyeste facilitet og FH Badminton har mulighed for 

at nye samarbejdsrelationer i Nærheden og Hedehusene/Fløng.  
• Indsigelse fra United Badminton.  

• Der ændres ikke på den foreslåede fordeling. 
• Især antal ungdomsmedlemmer spiller ind.  
• United Badminton kan se på alternative muligheder. 

• Charlottehallen 18-20 onsdag, Læringshuset 18-20 onsdag, Borgerskolen 
19-22 torsdag. 

 
Der er 3 områder, hvor der bilateralt arbejdes på en løsning af timefordeling: 

• Der er en lille tvist med Springcentret. Casper Graugaard arbejder videre med 
foreningerne og håber at finde en løsning snarligt. Ellers ender sagen i IS til 
beslutning. 

• TIK Håndbold: Der mangler afklaring med TIC for at falde helt på plads. 
• Krav Maga: Der mangler lidt afklaring for at falde på plads. Møde er indkaldt. 
• Tennisfordelingen er faldt på plads – med en aftale om at IS ser på brugen af 

tennishallerne. 
 

7. Foreningsudvalget 
• Jens fremlægger forslag til udviklingsopgaver. Næste møde 25.05.23 

• Forslag til tilskudsfordelingen og forslag til Idrætsevent. 
• Administrative funktioner – forslag til hjælp til fx. Kasserer rollerne i 

foreningerne 
• Conventus – Eftersyn heraf og evt. forslag til forbedring således at Conventus 

fremstår moderne og brugervenligt.   
• Hvordan tiltrækker / udvikler og fastholder vi flere frivillige ledere både unge og 

ældre (fx. Seniorer, ensomme m.v.). 
o IS var enig i at det er gode projekter at drøfte i Foreningsudvalget med 

henblik på at fremme forholdene for Kultur og Idræt i HTK. 
 

8. Eventuelt 
• Dagens mødelokale var fint – mangler lidt ventilation 😊 Book udsigten næste gang. 
• Merete Scheelsbeck kommer til næste møde – kom gerne med emner til Jens 

o Emner p.t. er Facilitetsanalysen, Kunstgræsbaner, Budget-emner og Idræts- 
og Bevægelsespolitik. 

 



 

 

Mødedatoer Idrættens Samråd Ordinært møde 18-21 
31. maj 2023 Ordinært møde 
29. august 2023 Ordinært møde 
10. oktober 2023 Ordinært møde 
29. november 2023 Ordinært møde + årsmøde  
12. december 2023 Ordinært møde 
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